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Protokół nr XL/2017 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

28 grudnia 2017 roku w  godzinach 1300 – 1440 

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 13 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Janina Gostyńska – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej 

6. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji  

7. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Inowłódz 

8. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

9. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

10. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XL sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIX sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami.  

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2017-2030. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

9. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi: 

a) w sprawie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2018-2033, 

b) w sprawie opinii o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Inowłódz na rok 2018, 

c) w sprawie opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy 

Inowłódz w 2018 roku, 

d) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz, 

e) dyskusja.  

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2018-2033. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2018. 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok dla Gminy Inowłódz. 

13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2018 rok dla Gminy Inowłódz. 
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14. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady 

Gminy Inowłódz na 2018 rok. 

15. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz na 2018 rok.  

16. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXIX sesji. 

17. Interpelacje i zapytania. 

18. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

19. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Gminy Inowłódz. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XL sesji            

VII kadencji oraz powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecni radni Jolanta Bilska i Marek 

Leszczyński usprawiedliwili swoją nieobecność. 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Pan Wójt zgłosił autopoprawkę do przedłożonego porządku obrad, polegającą 

na wprowadzeniu w pkt. 12 uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków 

i opłat stanowiących dochód budżetu Gminy Inowłódz instrumentem płatniczym. Dodał, 

iż projekt tej uchwały był już omawiany na posiedzeniach komisji.  

Pan Przewodniczący zaproponował by uchwałę zgłoszoną przez Pana Wójta umieścić 

w punkcie 11a. Pan Przewodniczący poddał propozycję pod głosowanie. Zmiana została 

jednogłośnie przyjęta, wobec czego porządek obrad przedstawiał się następująco: 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIX sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami.  

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2017-2030. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

9. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi: 

a) w sprawie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2018-2033, 

b) w sprawie opinii o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Inowłódz na rok 2018, 

c) w sprawie opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy 

Inowłódz w 2018 roku, 

d) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz, 

e) dyskusja.  

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2018-2033. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2018. 

11a. Rozpatrzenie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących  

dochód budżetu Gminy Inowłódz instrumentem płatniczym.  

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok dla Gminy Inowłódz. 

13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2018 rok dla Gminy Inowłódz. 
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14. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady 

Gminy Inowłódz na 2018 rok. 

15. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz na 2018 rok.  

16. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXIX sesji. 

17. Interpelacje i zapytania. 

18. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

19. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Gminy Inowłódz. 

 

Ad. 4  

Protokół z obrad XXXIX sesji został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

 zaproszenie od Księdza Biskupa Henryka Tomasika na Spotkanie Opłatkowe 

Samorządowców Diecezji Radomskiej, które odbędzie się 5 stycznia br.                                

o godz. 11.00; 

 pismo Wicemarszałka Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej Stanisława Tyszki, z dnia                  

27 listopada 2017 r. z zaproszeniem do współpracy w obronie samorządu i biernego 

prawa wyborczego; 

 pismo Sekretarza Stanu w Ministerstwie Infrastruktury i Budownictwa Tomasza 

Żukowskiego z dnia 30 listopada  2017 r. informujące o założeniach programu 

Mieszkanie Plus; 

 pismo Przewodniczącego Zarządu Towarzystwa Przyjaciół Tomaszowa 

Mazowieckiego Jacka Kowalewskiego z dnia 9 grudnia 2017 r. w sprawie wsparcia 

starań o wpisanie do programu rządowego drogi ekspresowej relacji  Łódź-

Tomaszów Maz. - Kielce, jako kontynuacji drogi ekspresowej S8 (Wrocław- Łódź) 

i drogi ekspresowej S74; 

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak PNIK-I.2011.4.2017 z dnia 

12 grudnia 2017 r. dotyczące poprawnego przesyłania do publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Łódzkiego obwieszczeń o ogłoszeniu tekstu jednolitego; 

 autopoprawka projektu budżetu na 2018 rok; 

 Uchwała Nr V/311/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi z dnia 13 grudnia 2017 r. w sprawie opinii do projektu uchwały o wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Inowłódz; 

 Uchwała Nr V/312/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi z dnia 13 grudnia 2017 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie budżetu 

Gminy Inowłódz na 2018 rok; 

 Uchwała Nr V/313/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi z dnia 13 grudnia 2017 r. w sprawie opinii dotyczącej możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu Gminy Inowłódz; 

 wniosek 3 mieszkańców Gminy Inowłódz, którzy zwracają się z prośbą o podjęcie 

uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Inowłódz dla dz. nr 3073, 3074/1, 

3074/2 i 3072.     
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Kontynuując, poinformował, iż 14 grudnia uczestniczył w spotkaniu Wigilijnym w Królowej 

Woli, które organizowało Koło Emerytów i Rencistów. W dniu 15 grudnia brał udział  

w Spotkaniu Opłatkowym Lokalnej Organizacji Turystycznej w Spale oraz w Wigilii 

Harcerskiej w Rzeczycy. Ponadto 19 grudnia był na Jasełkach w Szkole Podstawowej 

w Królowej Woli, zaś 20 grudnia uczestniczył w Gminnym Spotkaniu Wigilijnych w Inowłodzu.  

W środy pełnił dyżury w Urzędzie Gminy Inowłódz w godz. 1530 - 1700. 

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację                               

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Do powyższej informacji radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań.  

  

Ad. 7  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że radni przed sesją otrzymali nową treść uchwały a następnie 

omówiła jakie zmiany zostały wprowadzone. Przypomniała, że zmiana jaka została 

wprowadzona, była już omawiana na posiedzeniach Komisji Stałych przed sesją i dotyczy 

decyzji Wojewody, zwiększającej o kwotę 57 723,00 zł co wynika ze zwiększonego planu na 

tzw. „500+”. W treści uchwały zmieniają się dochody ogółem o tę kwotę, dochody bieżące, 

wydatki ogółem i wydatki bieżące.     

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu, Przestrzennego Zagospodarowania i Rolnictwa jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu braku qorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XL/240/2017 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu, Przestrzennego Zagospodarowania i Rolnictwa jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu braku qorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XL/241/2017 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 9 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi: 

a) Pan Przewodniczący poinformował, że kopię uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi Nr V/311/2017 z dnia 13 grudnia 2017 r. w sprawie opinii 

do projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Inowłódz                         

na lata 2018 - 2033 radni otrzymali na posiedzeniach Komisji Stałych, w celu zapoznania się 

z nią. Następnie odczytał powyższy dokument. 

b) Pan Przewodniczący poinformował, że kopię uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi Nr V/312/2017 z dnia 13 grudnia 2017 r. w sprawie opinii 

do projektu uchwały o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Inowłódz na 2018 rok radni 

otrzymali na posiedzeniach Komisji Stałych, w celu zapoznania się z nią. Następnie odczytał 

powyższy dokument. 

c) Pan Przewodniczący poinformował, że kopię uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi Nr V/313/2017 z dnia 13 grudnia 2017 r. w sprawie opinii dotyczącej 

możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Inowłódz na 2018 rok radni otrzymali na 

posiedzeniach Komisji Stałych, w celu zapoznania się z nią. Następnie odczytał powyższy 

dokument. 

d) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz: 

Pan Przewodniczący poinformował, że Komisje Stałe Rady Gminy Inowłódz wydały 

pozytywne opinie do projektów uchwał w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2018 - 2033 oraz w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Inowłódz na rok 2018. Następnie poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu, Mienia 

i Gospodarki Komunalnej o przedstawienie wypracowanego stanowiska. 

Radny Piotr Kamiński poinformował, że Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej 

odniosła się pozytywnie do przedłożonych projektów uchwał budżetowych. W głosowaniu 

brało udział 4 radnych i 4 było za. 

e) Pan Wójt odniósł się do zapisów opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, 

które w odniesieniu do przedłożonych projektów uchwał, zawierają ostrzeżenie przed 

wzrastającym poziomem długu. Przypomniał, że we wcześniejszych latach budżetowych 

często zaplanowane dochody majątkowe, były nie do końca realizowane, stąd też Skład 

Orzekający wykazał się dużą ostrożnością przy opiniowaniu projektu  budżetu. Dodał, 

że budżet na 2018 rok, będzie tym, w którym te dochody majątkowe zostaną zrealizowane 

w sposób właściwy. Nadmienił, iż ma nadzieję, że w przyszłości uda się doprowadzić do 

tego, by opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej były nieco łagodniejsze. Trzeba jednak 

zauważyć, że w zdecydowanej większości opinie budżetów gmin, które realizują szeroki 

zakres inwestycji są podobne. Zapewnił, że wspólnie z Panią Skarbnik na bieżąco czuwa 

nad realizacją budżetu. Zwrócił też uwagę na wysokość środków przeznaczonych na 

realizację inwestycji w 2018 roku – jest to kwota ok. 7 500 000,00 zł, dodając, że tak to już 

jest, że jeśli chce się rozwijać, realizować inwestycje, to trzeba mieć na względzie, 

że pociągają one za sobą znaczne wydatki.  

Radny Robert Pawłowski prosił o doprecyzowanie kwestii przesunięcia części środków 

z budowy kanalizacji w Zakościelu na wykonanie drogi (dz. nr 266) w Zakościelu. 

Pan Wójt wyjaśnił, że w trakcie omawiania zadań inwestycyjnych przewidzianych 

do realizacji na 2018 r. ta inwestycja została omyłkowo pominięta. Była ona zapisana 

w budżecie na rok 2017, nie została zrealizowana w związku z tym, że żaden z oferentów nie 

przystąpił do przetargu. Została więc uwzględniona w wydatkach na 2018 rok do zadań 

jednorocznych, przewidzianych do realizacji w roku 2018. Aby nie zmieniać wskaźników, 

które zostały już przeliczone i zaopiniowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową, kwota 
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200 000,00 zł została zdjęta z wydatków na budowę kanalizacji sanitarnej, z tego zadania 

wieloletniego przewidzianego do realizacji z Regionalnego Programu Operacyjnego 

z 630 000,00 zł na 430 000,00 zł. Pan Wójt dodał, że omawiał tę zmianę na posiedzeniach 

Komisji Stałych przed sesją budżetową.  

W uzupełnieniu wypowiedzi Pana Wójta, Pani Skarbnik wyjaśniła, iż tej zmiany nie ma 

w proponowanym projekcie budżetu, była ona omawiana na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Nie ma jej również w autopoprawce, ponieważ była to propozycja radnego przegłosowana 

przez komisję. 

Radny Piotr Kamiński powiedział, że sprawa dotyczy drogi, oznaczonej nr dz. 266 

w Zakościelu. W poprzedniej kadencji został wykonany projekt techniczny, wybudowano              

405 m. i pozostało do wykonania jeszcze ok. 355 m.  

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2018-2033. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 

- wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała Nr XL/242/2017 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2018. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

- wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała Nr XL/243/2017 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę.  

 

Ad. 11a 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących  

dochód budżetu Gminy Inowłódz instrumentem płatniczym. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż ta uchwała pozwoli na przyjmowanie wpłaty w postaci 

instrumentów elektronicznych, tzn. zapłaty kartą, blik’iem. Jest to wymóg wynikający 

z ustawy Ordynacja podatkowa, że rada musi wyrazić zgodę na wprowadzenie takiej formy 

płatności.   

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu, Przestrzennego Zagospodarowania i Rolnictwa jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu braku qorum. 
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XL/244/2017 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok dla Gminy Inowłódz. 

Pani Renata Dąbrowicz wyjaśniła, że Gminny Program Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii uchwalane są corocznie. 

Zadania ujęte w programach i działania podejmowane w celu realizacji tych zadań 

są w dużej części kontynuacją działań z lat poprzednich. W programach określone są cele, 

adresaci i realizatorzy zadań. Ponadto przedstawiają one informacje wynikające z ustawy 

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu narkomanii oraz zadania i działania jakie 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych planuje podjąć w celu ich 

realizacji. Są podane również planowane, przybliżone wydatki na realizację powyższych 

zadań. Źródłem finansowania są środki pochodzące z opłat za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych. Programy były konsultowane z organizacjami 

pozarządowymi działającymi na terenie Gminy Inowłódz. Z realizacji obydwu programów 

należy złożyć sprawozdanie Radzie Gminy Inowłódz w pierwszym kwartale następnego roku, 

po ich realizacji. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu, Przestrzennego Zagospodarowania i Rolnictwa jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu braku qorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XL/245/2017 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2018 rok dla Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu, Przestrzennego Zagospodarowania i Rolnictwa jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu braku qorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XL/246/2017 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 14 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady 

Gminy Inowłódz na 2018 rok. 

Pan Przewodniczący odczytał roczny ramowy plan pracy Rady Gminy Inowłódz na 2018 rok 

a następnie poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu, Przestrzennego Zagospodarowania i Rolnictwa jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu braku qorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XL/247/2017 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Zatwierdzenie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz na 2018 rok.  

Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz odczytali opracowane plany pracy na 

2018 rok, które zostały jednogłośnie zatwierdzone przez Radę Gminy Inowłódz. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał plan kontroli na 2018 rok – został on 

jednogłośnie zatwierdzony przez Radę Gminy Inowłódz.  

Plany pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz oraz plan kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Inowłódz na 2018 rok stanowią załączniki nr 12,13, 14, 15 i 16 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 16 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXIX sesji.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 17  do niniejszego protokołu.  

Pani Danuta Baranowska zabrała głos w imieniu nieobecnej radnej Jolanty Bilskiej, 

informując, iż radna nie do końca zgadza się z odpowiedzią na wniosek dotyczący montażu 

barierek nad stawem w Inowłodzu, ponieważ nie chodziło o zamontowanie barierek na całej 

długości chodnika a jedynie na odcinku od mostu, w stronę sklepu. Pod mostem jest już 

ustawiona barierka i wystarczyło by, przedłużyć ją na odcinku przy wejściu do sklepu. Sami 

mieszkańcy wielokrotnie zwracali uwagę, że niezabezpieczona skarpa naprzeciwko budynku 

sklepu, stwarza zagrożenie, zwłaszcza dla małych dzieci.     

 

Ad. 17 

Interpelacje i zapytania 

1. Radny Zbigniew Niemiec zapytał, czy wiadomo już coś na temat zakupu agregatu 

do hydroforni w Brzustowie i przebudowy sieci energetycznej w Brzustowie? 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi o agregat, to został złożony wniosek do Agencji 

Mienia Wojskowego i jeśli tylko pojawi się urządzenie o odpowiednich parametrach to Gmina 

je nabędzie. Z końcem roku odbywają się w jednostkach inwentaryzacje, sprzęt jest 

brakowany, więc jest szansa, że w ciągu najbliższych tygodni uda się pozyskać agregat. 

Jeśli chodzi o przebudowę sieci energetycznej w Brzustowie to Pan Wójt poinformował, 

iż  rozmawiał zarówno z Panem Dyrektorem jak i z inżynierem odpowiedzialnym za ten 

projekt z ramienia Zakładu Energetycznego w Tomaszowie Mazowieckim. Problem wynika 
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z tego, iż dwaj mieszkańcy Brzustowa, nie wyrazili zgody na umieszczenie urządzeń 

przewidzianych w projekcie przebudowy na swoich działkach a konkretnie nie wyrazili zgody 

na rekompensatę finansową, jaką zaproponował inwestor. W tej chwili trwają procedury 

administracyjne, które mają określić wysokość tej rekompensaty. Jak tylko zakończy się ten 

etap, inwestor przystąpi do dalszej realizacji inwestycji przebudowy sieci. Mimo tego, 

że Zakład Energetyczny, chciał jak najszybciej ukończyć przebudowę sieci, to w obecnej 

sytuacji  mało prawdopodobne jest, by zakończyła się ona w roku 2018, raczej w 2019.         

 

Ad. 18 

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje. 

1. Radny Janusz Wilkowiecki:  

 wnioskował o uzupełnienie poboczy przy drodze na Konewce, na odcinku od 

skrzyżowania do sklepu. 

Pan Wójt wyjaśnił, że chodzi o teren przy sklepie w Konewce, gdzie często samochody 

zatrzymują klienci korzystający ze sklepu. Geodezyjnie nie jest to teren należący do drogi, 

ani nawet do Gminy, natomiast Gmina zwyczajowo remontuje ten odcinek pobocza. W tym 

roku, wszystkie te uszkodzone miejsca na drogach gruntowych, były już kilka lub kilkanaście 

razy naprawiane i uzupełniane i na nowo są potrzeby w tym zakresie. Na odcinku 

w Konewce, o którym mówił radny Wilkowiecki, jest w tej chwili wielkie rozlewisko wody 

i sypanie tam teraz kamienia mija się z celem.  Jak tylko warunki pogodowe się poprawią, 

to ten fragment pobocza zostanie ponownie naprawiony. Dodał, że podejmowane są 

rozmowy w celu pozyskania około 2 metrów terenu, wzdłuż drogi do Konewki, na jej 

poszerzenie, co w jakimś stopniu rozwiązałoby obecne problemy z nawierzchnią. Na koniec 

podkreślił, że jeśli chodzi o naprawę terenu przy sklepie, to raczej odpowiedzialność jest po 

stronie osoby prowadzącej tam działalność handlową, ale jak to było już wcześniej 

powiedziane Gmina naprawi te uszkodzenia.      

2. Radny Zbigniew Niemiec wnioskował: 

 o naprawę ubytków nawierzchni w drodze na Kolonię III w Brzustowie, 

 utwardzenie podjazdu na drodze biegnącej nad torami w Brzustowie 

(do posesji Państwa Pełów i Zająców).  

Pan Przewodniczący zaapelował, by wnioski dotyczące spraw drogowych na bieżąco 

zgłaszać do inspektora od spraw drogownictwa – Pana Tomasza Pawlika, tak, by były na 

bieżąco realizowane a nie czekać z nimi do sesji. Jeśli natomiast zgłoszenie takie nie 

przyniesie skutku, to wtedy ponowić je na sesji.  Następnie Pan Przewodniczący powrócił do 

sprawy wniosku w sprawie naprawy nawierzchni parkingu przed sklepem „GS” w Królowej 

Woli. Po ostatniej interwencji, nieznacznie uzupełniono ubytki, jednakże w dalszym ciągu jest 

tam ogromna wyrwa, w której  zbiera się woda, sterczą wykrzywione krawężniki i teren 

wymaga przeprowadzenia dalszych prac naprawczych. Wnioskował, by ponowić próby 

wywarcia nacisku na właścicielu terenu o uporządkowanie go i przywrócenie 

do właściwego stanu.     

3. Radny Piotr Gawęda wnioskował o naprawę nawierzchni pętli autobusowej 

w Brzustowie, nawiezienie tam kruszywa (przy lesie od strony Inowłodza).  

 

Na zakończenie głos zabrał Pan Wójt. Poruszył kwestię powiadamiania mieszkańców Gminy 

Inowłódz o wszelkich działaniach podejmowanych przez Urząd Gminy Inowłódz. W pierwszej 

kolejności nawiązał do akcji składania wniosków o dofinansowanie wykonania instalacji 

odnawialnych źródeł energii dla gospodarstw domowych. Podkreślił, że mimo szeroko 

prowadzonej akcji informacyjnej (na stronie internetowej, poprzez wywieszenie ogłoszeń na 
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tablicach ogłoszeń, przez ogłoszenia w kościołach na terenie Gminy Inowłódz), spotkał się 

z zarzutami niedostatecznego przekazu tej wiadomości, w efekcie czego w ostatnich dniach 

grudnia wielu mieszkańców składało wnioski „w ostatniej chwili”. Przy tej okazji zaapelował, 

by nakłaniać mieszkańców Gminy Inowłódz, aby przystępowali do sms’wego systemu 

powiadamiania, co znacznie usprawniłoby przepływ informacji z Urzędu Gminy. Następnie 

poinformował, że w ostatnich dniach rozstrzygnął się przetarg na obsługę i konserwację 

oświetlenia ulicznego i zmieniła się firma, która będzie obsługiwała  Gminę  Inowłódz. 

Poprosił, by w razie wystąpienia awarii nie dzwonić pod numery kontaktowe, jakie 

obowiązywały dotychczas a zgłaszać się do Referatu Komunalnego Urzędu Gminy Inowłódz. 

Dodał, że w najbliższym czasie sołtysi i radni otrzymają aktualną informację z numerami 

kontaktowymi pod którymi można będzie zgłaszać awarie oświetlenia ulicznego.    

Radny Janusz Wilkowiecki zauważył, że na sali obrad wystawiono plansze przedstawiające 

projekty budowy stanic wodnych na terenie Gminy Inowłódz i zapytał, czy podczas obecnej 

sesji będą one omawiane? 

Pan Wójt wyjaśnił, że zaprezentowane materiały, jak i egzemplarze przedłożone radnym, 

zostały przekazane w celu zapoznania się z nimi i przedstawienia ewentualnych wniosków 

na kolejnych posiedzeniach komisji problemowych.    

 

Ad. 19 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XL sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz        

o godzinie 1440.        

 

 

 

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

               Wacław Chachuła 
 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 


